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Kérdés

„Mennyibe kerül az adófizetőknek Bogi és András? Miért nem elég csak egy kormányszóvivő?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc miniszterelnökhöz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Ön október 6-án, a kormány első ülését követő sajtótájékoztatón bejelentette, hogy ezentúl a
kormányának két szóvivője lesz, László Boglár és Batiz András személyében . A híradások szerint,
azért kérte fel őket, hogy „segítsék, minél többen értsék, mi a Gyurcsány-kormány politikája, és minél
mélyebben értsék ezt . És, hogy minél többekhez jusson ez el" . Bogi és András - ahogyan Ön nevezte
őket - főtanácsadói pozícióban, a miniszterelnöki kabinet tagjaiként látják el feladatukat . Az Ön
kabinetjének tagja lesz további három kommunikációs tanácsadó is .

Batiz András az említett sajtótájékoztatón azzal mutatkozott be, hogy „bár a közeg ismeretlen számára,
egyvalami ismerős, a mikrofon" . A Gyurcsány-kormány új kommunikációs stratégiáját pedig így
világította meg egy kereskedelmi televízió reggeli adásában : „A koncepció az, hogy ketten fogjuk
csinálni azt, amit eddig egy ember csinált ." „Úgy gondolom, hogy látott abban fantáziát a
miniszterelnök úr, hogy két egymástól eltérő érdeklődésű ember legyen ezen a poszton, mert így
különböző érdeklődésű emberekhez juthat el a kormány üzenete" - folytatta a kormányszóvivő .

Tisztelt Miniszterelnök Úr! Miért van szükség két kormányszóvivőre? Egy kormányszóvivő nem lett
volna elég? Úgy gondolja, hogy kormányának a politikáját elsőre nem értik meg az emberek?

Tekintettel arra, hogy a kormányszóvivők politikai főtanácsadói munkakört töltenek be, így az
adófizetők pénzéből fizetett javadalmazásuk közérdeklődésre tarthat számot . Ezért többekben felmerül
a kérdés, mennyibe kerül az adófizetőknek, hogy a kormánynak két szóvivője van? Mennyi a díjazása
a további három kommunikációs tanácsadónak?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . október 11 .
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